

會務報告 Announcements 1-17-2021

1. 今天（1月17日）主日崇拜聚會之後，有教會家庭時間。除了事工分享之外，李權和周燕夫婦將分享注射新冠病毒疫苗的相關情況，並回答問題。歡迎大家留步參加。

We are going to have a Church Family Time after today's worship service. Besides sharing the ministry updates, brother Quan Li and sister Yan Zhou are going to share some information about COVID-19 Vaccine, and to have Q&A time afterwards. Everyone is welcome to join.

2. 感謝主有四位姊妹願意加入主日崇拜服事團隊，幫助播放PPT。

Praise the Lord that four sisters are willing to join the Sunday worship serving team to help to play PPT.

會務報告 Announcements 1-17-2021

3. 從本個主日（1月17日）開始，每個主日下午3:30-4:30，我們將有為期8週的“幸福小組”聚會。鼓勵弟兄姐妹們邀請福音朋友一同來參加。

Starting from today (1/17), we will hold an 8-week seeker's class to share the gospel online through small group gatherings. You are encouraged to invite seeker friends to join the gatherings together.

☆ ☆ 嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車要出發囉! ☆ ☆

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

一月十七日 ~ 三月七日

每週日下午三點半到四點半 (美東時間), 免費搭乘

Zoom ID: 283 390 5153 Passcode: 392766

馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>

聯絡 幸福列車長: Happiness@MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245



會務報告 Announcements 1-17-2021

4. 二月份新課：★如何教養子女★ 由伍沛長老教導，從2/19到3/19，連續五週時間，每個星期五晚上8:00~9:30，所有為父母者，不論是孩子年紀還小，或是已上大學，甚至已經成年，都歡迎參加！在Zoom上英文授課，雙語互動（中文、英文）。更多詳情請洽：陳珣瑩姐妹（Text: 240-702-6921）。

New class in February: ★Parenting★ teaching on Zoom by Elder Tony Ng, from 2/19 to 3/19, every Friday night from 8:00 to 9:30 for 5 consecutive weeks. All parents, whether their children are still young, in college, or beyond, are welcome to join! Class will be taught in English but sharing is bilingual (Chinese & English). For more information, please contact sister Hsunying Chen (Text: 240-702-6921) .



如何教養子女/Parenting

講員：伍沛長老

開課日期：2/19/21 ~ 3/19/21 (連續五週)

上課時間：星期五晚上 8:00 ~ 9:30

上課對象：為父為母 (孩子小, 上大學, 成年都合適)

上課方式：英文授課；雙語互動 (中文, 英文)

Speaker: Elder Tony Ng

Class Date: 2/19/21~3/19/21 (5 consecutive weeks)

Class Time: Friday 8:00~9:30pm

Audience: Parents who have children (whether they are young, in college, or beyond)

Class format: English lecture: Bilingual interaction
(Chinese & English)

上課地點/**Class Place** : Zoom ID: 283-390-5153

Passcode: 392766

詳情請洽/**For information** : 陳姐妹/Mrs. Chen (Text: 240-702-6921)

are
ited!

會務報告 Announcements 1-17-2021

5. 本週“2-1-1 讀經計劃”：查考希伯來書10:26-39；背誦經文是希伯來書8:10 “主又說：那些日子以後，我與以色列家所立的約乃是這樣：我要將我的律法放在他們裡面，寫在他們心上；我要作他們的神；他們要作我的子民。” 每日閱讀經文是以賽亞書14-20章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study Hebrews 10:26-39; Bible memory verse is Hebrews 8:10 "This is the covenant I will establish with the people of Israel after that time, declares the Lord. I will put my laws in their minds and write them on their hearts. I will be their God, and they will be my people." Bible reading: Isaiah 14-20.